
 

Referat - Skolebestyrelsesmøde 
 
Sted: M.C. Holms Skole, Personalerummet 
 
Dato: Torsdag d. 11. august 2022 
 
Tid: 17.00 – 19.00 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Mødedeltagere: 
Forældrerep. Louise Bro Pedersen (formand) 
Forældrerep. Mia Gehlert (næstformand) 
Forældrerep. Pia Hvidtfeldt Larsen 
Forældrerep. Nina Øvig Sander  
Forældrerep. Mette Camilla Brøndberg Holst 
Forældrerep. Mette Balle Hermansen  
Forældrerep. Amalie Sandholm Christensen  
Medarbejderrep Marianne Torbensen 
Medarbejderrep. Mette Pedersen (suppl.) 
Viceskoleleder Vinni Dalgaard 
Pædagogisk Leder Signe Krog Pedersen 
Skoleleder Line rask Abildgaard 
 
Afbud:   
Mette Camilla Brøndberg Holst 

Punkt  Noter til punktet Ansvar 

1. Velkomst 
 

  
 

Louise 

2. Præsentationsrunde  Alle 

3. Rutiner i SKB-samarbejdet 
2022-2023 
  

Dagsorden + referat 
Kommunikationskanal 
Ansvarsfordeling 
Vi kommunikerer via Aula. Der er lavet en 
modtagergruppe, hvis man vil sende en besked. 
Line og Louise laver en dagsorden, som sendes ud 
omkring en uge før mødet. 
Vinni skriver referat, som sendes ud på skolens 
hjemmeside. 
Der vil ikke være et stort omfang af forberedelse til 
møderne, ligesom selve bestyrelsesarbejdet også vil 
foregå der. 

Line 

4. Årshjul og mødekalender Præsentation af forslag til dagsordenspunkter hen 
over skoleåret 
Mødekalender fremlægges til godkendelse. 
Der er lavet et udkast, som i udgangspunktet er 
godkendt. 
 

Line 



 
5. Forslag fra formanden og 
ledelsen 
 

Webinar via ”Skole & Forældre” 
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/online-
introkursus-til-arbejdet-i-skolebestyrelsen 
 
Se selve kurset på:  
https://www.prologio.com/play/3545 
Godkendt, at vi deltager i webinarerne under 
skolebetyrelsesmøderne. 

Line 

6. Deltagelse på forældremøder Fordeling på årgangene – hvem? 
Deltagelse i forældremøder – hvad? 
Der tilknyttes en forælder til hver årgang, som kan 
kontaktes ved evt. henvendelser til bestyrelsen 
0.årgang Amalie Sandholm Christensen. 1/9 kl. 
17.00 
1.årgang Pia Hvidtfeldt Larsen. 5/9 kl. 17.00 
2.årgang Mia Gehlert 
3.årgang Mette Balle Hermansen 
Savannen Nina Øvig 
Louise laver et udkast til, hvad der kan siges fra 
bestyrelsens side til møderne.  

Vinni 

7. Henvendelse fra mediet ”Kun 
Mors” 

Henvendelse til Louise vedr. udstillingen om skolens 
grundlægger Mads Christian Holm.  

- Skolens holdning til nye informationer om 

grundlæggeren samt hvorvidt skolen ”bør” 

skifte navn efter offentliggørelse af de nye 

oplysninger.  

Skolebestyrelsen har drøftet udstillingen. Det er 
enormt beundringsværdigt, at Mads Christian Holm 
har bidraget til skolens tilblivelse. På den anden side 
tages der også afstand fra den mørkere side af 
sagen i udstillingen. 
Det er enighed om, at det ikke er skolebestyrelsens 
opgave at tage stilling skolens navn fremadrettet. 
 

Louise og Line 

8. Skolens traditioner Orientering om nuværende traditioner for M. C. 
Holms Skole 
Kulturmøde 25/8+26/8 
Naturdage med vejleder 
Skolernes Motionsdag 14/10 
Indskrivning for nye til 0.årgang 
Juleklip 28/11 
Familielørdag i SFO for alle skolens børn 26/11 
Juleafslutning i kirken med sang fra 1. årgang 
Emneuger  
Skolefest 9/2 
Fastelavn 20/2 
Infoaften for kommende TSFO 

Signe og Vinni 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/online-introkursus-til-arbejdet-i-skolebestyrelsen
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/online-introkursus-til-arbejdet-i-skolebestyrelsen
https://www.prologio.com/play/3545


 
Lejrskole 3. årgang 
 

9. Orientering fra ledelsen 
 

Skole 
SFO 
Line har haft en god start på skolen. Det var en fin 
1. skoledag med god forældreopbakning. 
Drøftelse fra bestyrelsen af stort behov for udvidelse 
af vores legeplads. Der er åbne vidder, få 
legeredskaber og begrænsede muligheder for at 
søge skygge. 
I SFOen har vi nye lokaler i direkte forbindelse med 
Fællesrummet i sigte. Derudover kan vi også 
benytte os af den nye tilbygning. Vi glæder os til at 
tage dem i brug. 
Vi er bevidste om, at byggeriet med stor beklagelse 
med tilhørende støj og støv har grebet ind i vores 
hverdag. 
Med de nye lokaler fortsætter vi med vores 
værksteder i løbet af ugen. Vi arbejder på, at 
værkstederne skal blive mere alsidige ift., hvad 
børnene er optagede af. 
Vi ønsker mere struktur på udedage og ture ud af 
huset. Vi ønsker os en ugentlig tur ud af huset i 
nærområdet. 
Nordeafonden har pt. en pulje, som kan søges i. 
Desværre giver det for nuværende ikke mulighed for 
at søge legeredskaber i det udbudte. I stedet kan 
der søges midler til etablering af miljøer/materiale 
til fællesskabsfremmende aktiviteter – heraf har vi 
søgt om etablering om en grejbank og nye 
toiletforhold på Refshammer. 
 

Ledelsen 

10. Kommende 
skolebestyrelsesmøder  

Punkter til næste møde 
27/9 
Budgetopfølgning 
Fondsmidler, Amalie deltager fra skolebestyrelsen 
25/10 
29/11 
20/12 
31/1 
28/2 
28/3 
2/5 
30/5 
20/6 

Alle 



 
11. Evt. Børnene medbringer egen service til madordningen. 

Vi tager det med på forældremøderne i efteråret. 
Alle 

12. Godkendelse af referat Godkendt  Alle 

 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 


